
 
Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
Villamos Gép, Készülék és Berendezés Szakosztálya 

E m l é k e z t e t ő 

Tárgy: Aktuális feladatok. 
Hely: MEE Tanácsterem, 1175 Madách Imre út 5. 
Időpont: 2014. 01. 15.. 16 óra 
 

1. Dr. Madarász György elnök úr üdvözlő szavai után  szakmai előadás hangzott el: Hima 
Ernő úr, nyugdíjas villamosmérnök ismertette a kisfeszültségű mágneskapcsolók új 
mozgásrendszerére vonatkozó, diavetítéssel kísért gondolatait. Az előadást élénk 
kérdezés és vita követte. Konstrukciós tervek nem készültek, mintadarab sem. A 
tervezéshez és gyártáshoz vállalkozóra lenne szükség, amely munkákhoz pályázat útján 
támogatáshoz is lehetne jutni. A javasolt megoldásra a Szerző szabadalmi oltalmat kért  
és mintaoltalmat kapott. Részletekről a  www.sztnh.hu honlapon lehet tájékozódni. 
Keresési cím: „Állandómágnes tartású mágneskapcsoló”. 
Az előadást megköszönve, Elnökünk kérte a jelenlévők továbbgondolkodását a témáról. 

  
2. A legutóbbi emlékeztetőben tévesen meg az SzMSz-ünkről szóló híradás. Az Elnökség a 

legközelebbi ülésén fogja tárgyalni, amelyen Dr. Madarász György úr is részt vesz. 
Bővebbet a legközelebbi emlékeztetőben közlünk. 
 

 3. Pálfi Zoltán úr összeállította a „Villamos hajtások” című szakmai naphoz azon
vállalkozások listáját, ahonnan előadásra/előadásra lehet számítani. :  
Feladat: a címek, elérhetőségek és a kontakt személyek felkutatása, az előadások 
konkrét témáinak megkérdezése.  (Vastag László, Jakabfalvy Gyula, Lieli György).  
Kiválasztás után a felkérő levelek megcímzése és elküldése, de csak akkor, ha már tudjuk 
a helyet és a pontos dátumot. A javaslatokat január 27-éig kérjük. 
 

4. Dr. Novák Balázs úr felvette a kapcsolatot az Oktatási Bizottsággal, ülés még nem volt. 
Vastag László úr folyamatosan dolgozik a Vándorgyűlés szervező bizottságában és 
gondoskodik arról, hogy a szakmai napunk előadásai, a vándorgyűlés és az 
Elektrotechnika folyóirat „harmonizáljon” egymással.  
Jakabfalvy Gyula úr rovatszerkesztői munkája szintén folyamatos. 
Füzesi János úr bekapcsolódott a Kommunikációs és Marketing Bizottság munkájába. 
Farkas András úr legközelebb számol be a Szakmai Tudományos Bizottságban végzendő 

munkára vonatkozó javaslatairól. 
Horváth Zsolt úr a legutóbbi ülésen számolt be. 
Felkérjük Dr. Wojnárovich Gábor urat, hogy a következő ülésen ismertesse a honlapon 

való megjelenésünk fejlesztésének részleteit. 
 

5. Dr. Madarász úr a MEE honlapján belül a szakosztályi rész gondozását fontosnak tartja. 
Felkértük Wojnárowich Gábor urat  „honlapfelelősi” feladatok ellátására, Babka Gábor 
úrral való kapcsolattartásra. Kívánatos lenne, ha jogunk és módunk lenne a szakosztályi 
részt szerkeszteni. 
 

6. Legközelebbi ülésünk február 11 -én, kedden 16 órakor  lesz a MEE tanácstermében. 
Legfontosabb napirendi pont a szakmai nap szervezése lesz. Nemsokára felhívást 
kapunk a díjjavaslatok elkészítésére, kérjük, mindenki szíveskedjen ezen gondolkodni. 

  
  
 Budapest, 2014. 01. 22.                                                                    Lieli György 

 


